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Protokół Nr 53/18 

z obrad LIII sesji Rady Gminy Srokowo, która odbyła się                                                  

w sali galerii Gminnego Ośrodka Kultury w Srokowie  

w dniu 24lipca 2018r. 

 

Początek posiedzenia – godz. 14.00, zakończenie posiedzenia –  godz. 15.30. 

 

Radni otrzymali zawiadomienie o sesji wraz z materiałami w wymaganym terminie. 

Obradom przewodniczył Aleksander Kamiński – Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo. 

Pkt 1. 

Otwarcie  LIII sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym      

(t.j. Dz. U. z 2018 r. poz. 1875) otwarcia sesji dokonał Przewodniczący Rady Gminy 

Srokowo Aleksander Kamiński, powitał przybyłych gości i radnych. 

Pana Franciszka Andruszkiewicza – Wójta Gminy Srokowo, 

Pana Marka Olszewskiego – Zastępcę Wójta Gminy Srokowo, 

Panią Małgorzatę Cwalina – Skarbnika Gminy, 

Pana Ryszarda Bielańskiego – Radcę Prawnego, 

Wysoką Radę oraz Panie i Panów Sołtysów uczestniczących w sesji. 

Lista obecności radnych i zaproszonych osób stanowi załącznik Nr 1, 2 i 3 do 

protokołu. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński kontynuując posiedzenie 

sesji na podstawie listy obecności stwierdził, że aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 

11 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. 

 

Zgodnie z § 33 ust. 3 Statutu Gminy Srokowo, Rada Gminy na wniosek 

Przewodniczącego Rady Gminy, powołała sekretarza sesji, którym jednogłośnie 11 gł. 

„za”, 0 gł. „przeciw”,  0 gł. „wstrzymujących się” została wybrana radnaRegina 

Wieczorek, kolejna z listy radnych.  

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt. 1 porządku obrad  

i przeszedł do realizacji pkt. 2.  

 

Pkt 2. 

Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie zmian           

w porządku obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński poinformował, że 

porządek obrad (zał. nr 4) radni otrzymali w zawiadomieniach w ustawowym 
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terminie. Zapytał czy są  wnioski lub uwagi do porządku obrad, który przedstawia się 

następująco: 

1.   Otwarcie LIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
2.   Przedstawienie porządku obrad, zgłaszanie wniosków w sprawie jego zmiany. 
3.   Przyjęcie protokołu z  LII sesji Rady Gminy Srokowo. 
4.   Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 
5.   Interpelacje i zapytania radnych. 
6.  Podjęcie uchwał w sprawach: 
   6.1. Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
   6.2.  Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo. 
7.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
8.  Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 
9.  Zakończenie obrad LIII sesji Rady Gminy Srokowo. 
 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamińskizapytał czy są wnioski, uwagi lub 

propozycje zmian w przedstawionymporządku obrad, a w związku z ich brakiem 

zamknął pkt 2 i przeszedł do kontynuacji punktu3 porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński z okazji imienin Przewodniczącego 

Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego Krzysztofa Mościckiego oraz 

Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Infrastruktury Krzysztofa Mróz w imieniu 

wszystkich radnych  i własnym złożył serdeczne życzenia wszelkiej pomyślności, 

dobrej współpracy oraz wszystkiego najlepszego w życiu osobistym po czym 

solenizantom wręczono symboliczne kwiaty.  

Ad. pkt 3. 

Przyjęcie protokołu z LIIsesji Rady Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poinformował, że protokół             

z LII sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 22czerwca 2018r. był do wglądu w biurze 

Rady Gminy oraz został wyłożony na pół godziny przed sesją na sali obrad (załącznik 

nr 5 do protokołu). Przewodniczący Rady Gminystwierdził, iż zapoznał się  z 

protokołem, który wiernie odzwierciedla przebieg sesji Rady Gminy po czym 

zapytałradnych czy mają uwagi lub wnioski do protokołu. Wobec braku zastrzeżeń 

poddał pod głosowanie protokół z LII sesji Rady Gminy Srokowo z dnia 22czerwca 

2018 r., podczas którego na sali obrad obecnych było11radnych.  

 

Rada Gminy Srokowo przyjęła protokół z LII sesji bez uwag i większością 

głosów –  10gł. „za”, 0 gł. „przeciw”  

i 1gł. „wstrzymującym się” 

(radna nieobecna na poprzednim posiedzeniu sesji Rady Gminy). 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 3 i przeszedł do  punktu 4 porządku obrad. 
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Ad. pkt 4. 

Informacja Wójta Gminy o działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił Wójta Gminy Srokowo o 

przedstawienie informacji  z jego działalności w okresie międzysesyjnym (załącznik nr 

6 do protokołu). 

Wójt Gminy Srokowo Franciszek Andruszkiewicz powiedział, że w okresie 

międzysesyjnym czyli od 22 czerwca 2018 r. do dnia 23 lipca2018 r. wydał piętnaście 

zarządzeń: 

1. Zarządzenie nr 36/2018 z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie upoważnienia 

Kierownika GOPS w Srokowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń 

„Dobry start”, a także do wydawania rozstrzygnięć, w tym decyzji oraz przekazywania 

informacji. 

2. Zarządzenie nr 37/2018 z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie upoważnienia 

pracownika GOPS w Srokowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń 

„Dobry start”, a także do wydawania rozstrzygnięć, w tym decyzji oraz przekazywania 

informacji. 

3. Zarządzenie nr 38/2018 z dnia 22 czerwca 2018 r. w sprawie upoważnienia 

pracownika GOPS w Srokowie do prowadzenia postępowania w sprawach świadczeń 

„Dobry start”, a także do wydawania rozstrzygnięć, w tym decyzji oraz przekazywania 

informacji. 

4. Zarządzenie nr 39/2018 z dnia 26 czerwca 2018 r. w sprawie wprowadzenia zmian 

do Regulaminu Gospodarowania Środkami Zakładowego Funduszu Świadczeń 

Socjalnych w Urzędzie Gminy Srokowo. 

5. Zarządzenie nr 40/2018 z dnia  28 czerwca 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko urzędnicze ds. budownictwa w Urzędzie Gminy Srokowo. 

6. Zarządzenie nr 41/2018 z dnia  28 czerwca 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko urzędnicze Inspektor Danych Osobowych w Urzędzie Gminy Srokowo. 

7. Zarządzenie nr 42/2018 z dnia  29 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Srokowo na 2018 rok. 

8. Zarządzenie nr 42A/2018 z dnia  29 czerwca 2018 r. w sprawie zmiany budżetu 

Gminy Srokowo na 2018 rok. 

9. Zarządzenie nr 43/2018 z dnia  3 lipca 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu na 

stanowisko urzędnicze w Referacie Finansowym w Urzędzie Gminy Srokowo. 

10. Zarządzenie nr 44/2018 z dnia 16 lipca 2018 r. w sprawie przeznaczenia do 
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sprzedaży w trybie przetargowym nieruchomości stanowiącej własność Gminy 

Srokowo. 

11. Zarządzenie nr 45/2018 z dnia  16 lipca 2018 r. w sprawie utworzenia punktu 

kontaktowego Host NationSupport (HNS) w Urzędzie Gminy Srokowo.   

(Chodzi o utworzenie punktu kontaktowego Wójta Gminy Srokowo w celu 

przygotowania Gminy Srokowo do realizacji zadań obronnych związanych z pobytem 

i przemieszczaniem się wojsk sojuszniczych na obszarze gminy). 

12. Zarządzenie nr 46/2018 z dnia  18 lipca 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko urzędnicze ds. budownictwa w Urzędzie Gminy Srokowo. 

13. Zarządzenie nr 47/2018 z dnia  18 lipca 2018 r. w sprawie ogłoszenia konkursu 

na stanowisko urzędnicze Inspektor Danych Osobowych w Urzędzie Gminy Srokowo. 

14. Zarządzenie nr 48/2018 z dnia  19 lipca 2018 r. w sprawie powołania komisji 

egzaminacyjnej do przeprowadzenia postępowania egzaminacyjnego dla nauczyciela 

ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

15. Zarządzenie nr 49/2018 z dnia  23 lipca 2018 r. w sprawie określenia procedur 

wykorzystywania środków funduszu sołeckiego. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński  poprosił o przedstawienie 

prowadzonych dodatkowych działań w okresie między sesjami. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że w okresie międzysesyjnym 

miały miejsce następujące zdarzenia: 

-Brano udział w dwóch naradach związanych z uzgodnieniem dokumentacji 

technicznej na położenie kabla energetycznego zasilającego strzelnicę oraz położenie 

światłowodu do Szkoły Podstawowej w Srokowie. 

-Brano udział w spotkaniu Fundacji „Kanał Mazurski”, podczas którego wspólnie                   

z przedstawicielami Obwodu Kaliningradzkiego omawiano dalsze prace związane                  

z promowaniem Kanału Mazurskiego.  

-Przeprowadzono odbiór prac związanych z przebudową drogi w miejscowości 

Kaczory. 

-Wójt Gminy Srokowo wziął udział w spotkaniu Związku Gmin „Barcja” w sprawie 

ścieżek rowerowych. 

-Dnia 10 lipca 2018 r. odbyło się spotkanie robocze z delegacją z Prawdińska 

w sprawie wniosków do Programu Polska –Rosja. 

-W dniach 13-14 lipca odbyły się „Dni Srokowa”. 
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-Podpisano umowę z ZETO na realizację projektu „E-gmina”, przy czym wcześniej 

odbyły się dwa spotkania przedwdrożeniowe dotyczące  tej umowy. 

-Zakończono procedury związane z podziałem działek w Jegławkach i zlecono wycenę 

nieruchomości po byłej szkole. 

-Realizowano zadanie dotyczące szacowania szkód łowieckich. 

-Przyjęto 5 wniosków dotyczące szacowania szkód wynikłych z gradobicia.  

-Przyjmowane są wnioski dotyczące szacowania szkód wynikłych z powodu suszy, na 

dzień dzisiejszy wpłynęły 64 wnioski. 

-Przygotowano dokumentację na przebudowę drogi w Sińcu. W Starostwie 

Powiatowym w Kętrzynie złożono zgłoszenie w sprawie realizacji tego przedsięwzięcia 

i przygotowywana jest już procedura na przebudowę tej drogi gminnej.  

-Przygotowano dwa wnioski do Programu Polska – Rosja, które zostały złożone 

elektronicznie (zgodnie z procedurą) w dniu 15 lipca. 

-Uczestniczono w okazaniu działek w związku ze wznowieniem i podziałem granic. 

-W ramach projektu uruchomiono „Escaperoom” w spichlerzu w Srokowie. 

-W ramach projektu ustawiono tablice informacyjne w Srokowie i na Kompleksie oraz 

stojaki rowerowe w Srokowie.    

-Wójt Gminy Srokowo ogłosił konkurs na wieniec dożynkowy. 

-Były również ogłaszane konkursy na stanowiska urzędnicze do referatu 

finansowego,  gospodarki terenowej oraz na stanowisko ds. RODO. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamińskizapytał czy radni mają zapytania do 

złożonych informacji, a w związku z ich brakiemzamknął pkt 4i przystąpił do realizacji 

pkt 5 porządku obrad. 

Ad. pkt 5. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński poprosił radnych o składanie 

interpelacji i zapytań, a w związku z ich brakiem zamknął punkt 5 po czym przystąpił 

do realizacji punktu 6 porządku obrad sesji. 

 

Ad. pkt 6.   

Podjęcie uchwał w sprawach: 

6.1.  Zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 
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Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamińskipoprosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina  o krótkie wprowadzenie do projektu uchwały. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, żepodjęcie tej uchwały jest 

niezbędne ze względu na zwiększenie limitu przejściowego deficytu budżetu. Do tej 

pory posiadaliśmy kwotę 400 tys. zł, a wnioskujemy o kwotę 800 tys. zł ze względu 

na to, że do końca lipca musimy opłacić faktury za remont drogi w miejscowości 

Kaczory, a nie udało się nam dokonać planowanych sprzedaży nieruchomości czyli 

działki w Leśniewie oraz budynku po byłej szkole w Jegławkach. 

Jeśli chodzi o zmiany w budżecie Gminy Srokowo na 2018 rok dotyczą zwiększenia 

kwoty dochodów budżetu gminy w związku z decyzjami Wojewody  o dotacjach na 

zadania zlecone i własne w tym na: 

-zadania z  kosztów poniesionych na wydawanie decyzji  w sprawach 

świadczeniobiorców  innych niż ubezpieczeni - 26  zł,   

-zadanie w zakresie  dodatków energetycznych  na III kwartał - 622 zł, 

-zwiększenie dotacji na  prowadzenie zadań z zakresu administracji rządowej  -1000zł 

-Krajowe Biuro Wyborcze dotacja na  wypłatę wynagrodzenia dla urzędnika 

wyborczego za m-c czerwiec  2687zł.   

Dokonuje się zmian po stronie  wydatków w jednostkach Urząd Gminy i GOPS  na 

podstawie  wyżej wymienionych decyzji. 

W Urzędzie Gminy  dokonuje się zmian polegających na przeniesieniu wydatków na: 

zakup materiałów  w rozdz. 90004 - zieleń w miastach  o kwotę 500 zł.   Ustala się 

kwotę 700 zł na wynagrodzenie dla komisji egzaminacyjnej  do awansu zawodowego 

nauczycieli,  na zakup usług na kompleksie – 3800 zł  z jednoczesnym zmniejszeniem 

wynagrodzeń na wynagrodzeniach na kompleksie  o kwotę 5000zł.  Przenosi się 

kwotę 4000zł z rozdz. 70095 na rozdz. 75075 (błędna klasyfikacja ujęta 

w poprzedniej uchwale  na zadania w zakresie promocji (zakup map i książek). 

Dokonuje się zmian w jednostkach  Szkoła Podstawowa i Gminny Ośrodek Pomocy 

Społecznej na podstawie wniosku Dyrektora Szkoły  i Kierownika GOPS przenosząc 

pomiędzy rozdziałami płace i pochodne oraz wydatki rzeczowe. Zdejmuje się w SP 

Srokowo z płac w rozdz. 80101 i 80110 planowane kwoty odpraw emerytalnych 

(pracownicy nie odchodzą na emeryturę) i przeznacza się kwotę 33150zł na 

zwiększenie środków na zakup energii.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskiotworzył dyskusję.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała o załącznik nr 2 do uchwały, w którym 

ogólne zmniejszenia są mniejsze niż zwiększenia.  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że zwiększenia wynikają tylko 

i wyłącznie z otrzymanych dotacji od Wojewody Warmińsko-Mazurskiego i biura 

wyborczego. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek zapytałao kwotę 700 zł na wynagrodzenie dla komisji 

egzaminacyjnej biorącej udział w ocenie awansu zawodowego nauczycieli,                              

a mianowicie: czy taka komisja zawsze miała wypłacane wynagrodzenia?  

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że tak. W skład takiej komisji 

wchodzą specjaliści, wskazani w Kuratorium Oświaty i niejednokrotnie pochodzą oni z 

odległych miejscowości.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że zgodnie z wcześniejszą wypowiedzią 

Pani Skarbnik, szkoły mają się zamknąć w budżetach, które zostały im zaplanowane 

we wrześniu. W związku z tym radna zapytała kto popełnił błąd, ponieważ                          

w budżecie brakuje 33 tys. zł na energię, a Pani Skarbnik twierdzi, że jest to dużo 

wyższa kwota? Z czego wynika nieprawidłowe zaplanowanie budżetu?   

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że Pani dyrektor planowała ok. 

250 tys. zł na energię z czego zaplanowano 149 tys. zł, a na dzień dzisiejszy mamy 

kwotę 182 tys. zł. Pani Dyrektor szacuje, że tych środków może jej zabraknąć na 

opłacenie energii. W zeszłym roku takie obawy również się pojawiały, ale 

w rezultacie okazało się, że zaplanowana kwota była dużo wyższa niż rzeczywiste 

zapotrzebowanie. Poza tym zaproponowano dla Pani Dyrektor, aby na bieżąco 

opłacała faktury za energię i za gaz na podstawie odczytu liczników, a nie na 

podstawie prognoz ich zużycia. 

Radny Piotr Dziadońpowiedział, że około 1,5 roku temu podejmując uchwałę                     

o przystąpieniu do realizacji inwestycji na drodze w miejscowości Kaczory zapytał 

Panią Skarbnik: czy na pewno ta inwestycja będzie realizowana tylko i wyłącznie                  

z naszych środków i czy nie będzie potrzeby brania żadnych kredytów na ten cel?                  

W tamtym czasie radny celowo zadał to pytanie, aby później nie było 

niedomówieńzwiązanych z finansowaniem tej inwestycji, ale jak widać miał rację.  W 

związku z tym radny zapytał: 

1.Czy propozycja zwiększenia deficytu budżetowego nie jest ominięciem 

ewentualnych konsekwencji jakie mogłyby się pojawić gdybyśmy chcieli zmienić 

budżet przed opinią RIO w sprawie wykonania budżetu za I półrocze 2018 r.? 

2.Czy jeśli nie sprzedamy nieruchomości położonej w Leśniewie oraz budynku po 

byłej szkole w Jegławkach to, aby zamknąć budżet będziemy musieli zaciągnąć 

pożyczkę komercyjną? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że w tej chwili nie zwiększamy 

deficytu ponieważ jest to kredyt krótkoterminowy, którego termin spłaty mija 20 

grudnia.  

Radny Piotr Dziadoń zapytał czy nie jest to pewnego rodzaju obejście zmian 

budżetowych, które będą analizowane i brane po uwagę przez RIO podczas 
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wydaniaopinii? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że nie ponieważ są dwie 

ewentualności: Jeśli w tej chwili zdjęlibyśmy z budżetu 850 tys. zł przychodu ze 

sprzedaży to jeszcze nie będziemy mieli tzw. „dziury w budżecie” gdyż mamy 1 mln 

300 tys. zł nadwyżki (ze względu na posiadanie 2 mln 283 tys. zł zwrotu dotacji 

z ulicy Ogrodowej). Ponadto kwota 555 tys. zł również jest pożyczką z BGK i  do 

końca roku prawdopodobnie będzie pokryta z Ministerstwa Finansów co oznacza, że 

wszystko się wyrówna. Teraz potrzebujemy tego zadłużenia tylko na udział własny 

ponieważ nie udało się nam sprzedać wspomnianych wcześniej nieruchomości. 

Gdybyśmy pozyskali środki ze sprzedaży mienia, pożyczka nie byłaby nam potrzebna.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że kwestie dotyczące 

posiłkowania się tzw. linią kredytową w ciągu roku budżetowego wynikają 

z nierównomierności wpływu środków z dochodów budżetowych, ponieważ 

gdybyśmy sprzedali nieruchomości to korzystanie z linii kredytowej nie byłoby 

potrzebne. Ze względu na to, że nie udało się nam doprowadzić do tej sprzedaży w I 

półroczu więc nadal będziemy próbowali to uczynić w kolejnym. Są już 

przygotowywane nowe ogłoszenia. W momencie jakichkolwiek wpływów ze 

sprzedaży mienia do budżetu to będziemy schodzili z linii kredytowej. Po 

przygotowaniu dokumentów z inwestycji i przekazaniu ich na początku przyszłego 

tygodnia do Urzędu Marszałkowskiego, a następnie po przeprowadzeniu procedury 

kontroli to kwota 555 581 zł w ciągu trzech miesięcy zostanie za nas spłacona w 

BGK.  

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński zapytał ile będzie nas kosztowało 

zaangażowanie w kredyt od zaciągniętej kwoty? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że jest to prowizja w wysokości 

3200 zł. W tej chwili posiadamy 400 tys. zł zaciągniętej linii kredytowej, która może 

być wykorzystywana przez okres 1 tygodnia w miesiącu. Koszty, które zakładaliśmy 

w budżecie na pokrycie spłaty długu z powodzeniem wystarczą nam do końca roku. 

Podjęcie tej linii kredytowej jest dla nas sytuacją korzystniejszą niż mielibyśmy 

korzystać z kredytu komercyjnego. Gdybyśmy nie sprzedali nieruchomości to można 

byłoby ogłosić przetarg na kredyt komercyjny z tym, że taki kredyt komercyjny 

będzie nam potrzebny na dzień 20 grudnia przez co skorzystamy z niego przez 

ostatnich 10 dni roku kalendarzowego. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy bank nie życzy sobie żadnych środków za 

utrzymanie w gotowości linii kredytowej?Drugie pytanie dotyczy tego ile musimy 

zapłacić firmie za wykonane prace na drodze w miejscowości Kaczory? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że mamy fakturę opiewającą 

na kwotę 969 106,73 zł z czego na prefinansowanie z BGK otrzymamy 555 tys. zł, a 

resztę stanowią nasze środki. 
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Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że w takim razie jeśli nie uda się nam 

sprzedać działek to do końca roku kalendarzowego musimy zaangażować ok. 500 

tys. zł. Radna zapytała ile nas będzie kosztowało podjęcie takiej linii kredytowej przez 

najbliższych 6 miesięcy? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że na okres najbliższych sześciu 

miesięcy linia kredytowa w wysokości 800 tys. zł nam wystarczy ponieważ my 

zaangażujemy ponad 400 tys. zł z tej linii, a będą nam potrzebne środki tylko na 

określone okresy gdy np. nie wpłynie do nas subwencja oświatowa lub dotacja na 

GOPS. Są to środki, które gmina musi przekazywać celem utrzymania ciągłości 

finansowej jednostek. Zaangażowana linia kredytowa będzie nam potrzebna do 

utrzymania pełnej płynności finansowej, a będzie wykorzystywana podczas opóźnień 

przy otrzymywaniu środków pochodzących z dotacji i subwencji. Po opłaceniu faktury 

za wykonanie prac na Kaczorach to 400 tys. zł będzie zaangażowane cały czas,                    

a kolejne 400 tys. zł będzie angażowane w momencie kiedy zajdzie taka potrzeba 

czyli tydzień lub 10 dni w ciągu miesiąca. 

Radna Agnieszka Gajowniczekponownie zapytała ile naszą gminę będzie kosztowało 

zaangażowanie 400 tys. zł przez okres pół roku? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że takiego wyliczenia w tym 

momencie nie robiła, ale będzie to oprocentowanie w wysokości 3,15% w skali roku 

plus 3200 zł jednorazowej prowizji.  

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że od kwoty 400 tys. zł 

oprocentowanie za cały rok dałoby dodatkowy koszt 12 600 zł, ale nas interesuje 

okres 6 miesięcy. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskipoprosił o przedstawienie 

podsumowania uzasadnienia do omawianej uchwały. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że do dnia 31 lipca jesteśmy 

zobowiązani przedłożyć Marszałkowi Województwa pełne rozliczenie inwestycji 

włącznie z potwierdzeniem opłacenia faktur co będzie podstawą do dokonania zwrotu 

kwoty 555 581 zł, które otrzymujemy z Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich. 

Dlatego też potrzebujemy tych środków, aby móc fizycznie opłacić fakturę. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskizapytał co może się 

wydarzyć jeśli tej faktury nie opłacimy? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że jeśli do dnia 31 lipca do 

Marszałka Województwa nie złożymy pełnego rozliczenia wykonania inwestycji                   

z opłaconą fakturą to w tym momencie stracimy prawo do otrzymania 

dofinansowania z PROW.  

Radna Agnieszka Gajowniczekzapytała co się stanie w przypadku gdy do końca roku 
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nie uda się nam sprzedać żadnej z nieruchomości dzięki którym moglibyśmy spłacić 

linię kredytową? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że w takim przypadku będziemy 

musieli ogłosić przetarg na kredyt komercyjny. 

Radna Agnieszka Gajowniczekzapytała czym uzasadnimy fakt zapotrzebowania na 

taki kredyt? 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina odpowiedziała, że byłby to kredyt na bieżącą 

spłatę kredytu.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy prawo przewiduje taką możliwość? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że w prawie bankowym jest to 

nazwane jako „rolowanie kredytu”. 

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy w prawie, które nas obowiązuje również 

funkcjonuje możliwość podjęcia takiego kredytu i na takich zasadach? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że samorządy bardzo często 

korzystają z takiej formy co reguluje ustawa o finansach publicznych pozwalając na 

tego typu rozwiązania. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że takie rozwiązanie bardzo mu się nie podoba 

ponieważ wcześniejsze ustalenia co do finansowania tej inwestycji były inne. Radny 

podkreślił to, że jeśli radni zagłosują za podjęciem tej uchwały nie oznacza, że przy 

rozmowach dotyczących kredytu będzie tak samo. W tym momencie należy zrobić 

wszystko, aby sprzedać nieruchomość lub poszukać dodatkowych środków 

zewnętrznych po to, aby stworzyć jakiś plan ratujący nas przed zaciągnięciem 

kredytu. 

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że wcześniej były takie możliwości, a dotyczyły 

m.in. zmian w oświacie dzięki czemu mogliśmy znaleźć pewne oszczędności. Na dzień 

dzisiejszy mamy taką alternatywę, że w momencie nieopłacenia faktury za wykonane 

przedsięwzięcie nie będziemy mieli możliwości otrzymamy dofinansowania z PROW 

znacznej części poniesionych dotychczas kosztów. Jeśli tego nie uczynimy to i tak 

będziemy musieli zaciągnąć kredyt przy dodatkowych kosztach jakimi będą 

odsetki,ale już bez możliwości zwrotu dofinansowania. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamiński w związku z brakiem 

dalszej dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Srokowo Piotra 

Dziadoniao odczytanie projektu uchwały nr LIII/283/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 

24 lipca 2018 r. w sprawiezmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok,a następnie 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.  
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Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych jednogłośnie –   11gł. „za”,  

0 gł. „przeciw”,   0 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                              

Nr LIII/283/18 Rady Gminy Srokowo z dnia 24 lipca 2018 r.                          

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 r. 

Uchwała stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Dwulat Małgorzata 

4.Gajowniczek Agnieszka 

5.Kamiński Aleksander 

6.Mościcki Krzysztof 

7.Mróz Krzysztof 

8.Obolewicz Waldemar 

9.Prawecki Wojciech 

10.Wieczorek Regina 

11.Żejmo Katarzyna 

 

 
Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6.1, a następnie przystąpił do realizacji                     

pkt 6.2 porządku obrad.  
 
 

6.2.  Ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamińskipowiedział, że projekt uchwały 

radni otrzymali w odpowiednim terminie po czym prosił Panią Skarbnik Małgorzatę 

Cwalina  o podanie powodu podjęcia tej uchwały oraz jej przedstawienie wraz                   

z uzasadnieniem. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że ostatnia uchwała w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia dla Wójta Gminy była podjęta prawie 4 lata temu                           

i stanowiła takie samo wynagrodzenie jak w roku 2009 co oznacza, że od dziewięciu 

lat nie miał podwyższonego wynagrodzenia. W międzyczasie dla pracowników                  

urzędu kilkakrotnie miały miejsce podwyżki płac. Podwyżka dla Wójta, którą 

przedstawiono w projekcie uchwały wynosi 585 zł brutto miesięcznie, a w projekcie 

budżetu zakładano podwyżkę w wysokości 1064 zł brutto miesięcznie. W związku 

z wejściem w życie rozporządzenia na podstawie którego wynika stawka 

wynagrodzenia wójtów, burmistrzów i prezydentów miast, nasz wójt po podwyżce 

miałby określoną stawkę wynagrodzenia, którą inni wójtowie będą mieli po obcięciu 

ich wynagrodzeń o 20%. Podwyżka Wójta Gminy Srokowo obejmuje 6% wzrostu 

płac do ostatniego wynagrodzenia ustalonego w 2009 roku. Do projektu uchwały 

radni otrzymali wykaz zrealizowanych projektów przez Gminę Srokowo 
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z pozyskaniem środków unijnych. W tym czasie do budżetu gminy (poza dochodami 

bieżącymi) wpłynęło łącznie 14 mln 089 tys. zł co również przemawia za tym, aby 

taką podwyżkę przyznać dla Wójta naszej gminy. Kolejną rzeczą jest to, że wszyscy 

pracownicy w kwietniu br. otrzymali podwyżki płac z wyrównaniem od 1 stycznia, 

a w związku z tym zaproponowała, aby taką podwyżkę wynagrodzenia dla wójta 

przyznać również z dniem 1 stycznia 2018 roku. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskiotworzył dyskusję. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że bardzo długo zastanawiał się nad tą uchwałą 

i jest jedna rzecz, która go zastanawia, a mianowicie stwierdzenie, że wszyscy 

wójtowie, burmistrzowie i prezydenci miast mają maksymalne wynagrodzenie nawet 

po obniżce o 20%. Radny nie zgadza się z takim stwierdzeniem ponieważ nie 

wszystkie gminy, które podjęły takie  (a nie wszystkie jeszcze to uczyniły) musiały 

obniżać wynagrodzenia. Dodatkowo tylko w jednej gminie miejsko- wiejskiej  

Mrągowo ta stawka wynosi dokładnie 10 180 zł. W pozostałych gminach te stawki są 

dużo niższe, a w ponad połowie tych gmin są one niższe od tych, które obecnie 

obowiązują. W związku z tym nie zgadza się z określeniem, że wszyscy wójtowie 

mają maksymalne wynagrodzenia. 

Skarbnik Gminy Małgorzata Cwalina powiedziała, że radni otrzymali tabelaryczne 

zestawienie wynagrodzeń wójtów, które przygotowywała jeszcze w listopadzie 

ubiegłego roku na podstawie wcześniej podjętych uchwał, a teraz ponownie ich nie 

analizowała i nie brała dodatku stażowego, który jest różny ze względu na ilość 

przepracowanych lat. 

Radny Piotr Dziadoń powiedział, że w swoich zestawieniach umieszczał warianty 

wynagrodzeń wójtów ze stażem i bez jego wliczenia do poborów, które nadal się 

prawie niczym nie zmieniają ze względu na to, że połowa wójtów ma dodatek 

stażowy w wysokości 20%, a pozostali w granicach 9%.  

Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że na ten temat należy spojrzeć trochę 

szerzej, ponieważ kwestia pieniędzy to jedna sprawa, ale po przedstawieniu przez 

Panią Skarbnik pasma sukcesów Wójta Gminy Srokowo to druga sprawa. Radna 

przypomniała jak wyglądały ostatnie cztery lata pracy w samorządzie, a mianowicie:  

-prace nad studium zagospodarowania przestrzennego, gdzie znalazły się miejsca                     

z planowanym ustawieniem wiatraków o których nikt nie poinformował mieszkańców; 

-posiadamy „plażę bez plaży”, która podobno jest naszym niewiarygodnym 

sukcesem, a tak naprawdę należy do niewiarygodnej porażki, ponieważ do dnia 

dzisiejszego nic nie udało się w tym temacie zrobić, a co ciekawsze na „kompleks bez 

plaży” można wjechać dopiero po uiszczeniu opłaty za wjazd;                                              

-Pan Przewodniczący Komisji Finansów i Rozwoju Gospodarczego jest zwolennikiem 

restrukturyzacji szkolnictwa poprzez likwidację szkół z czym radna nie może się 

zgodzić, ponieważ w taki sposób nie szuka się oszczędności. Cięcia w oświacie 

zostały poczynione, ale tylko dlatego, że radniprzeciwstawili sięzamknięciu szkoły 
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w Solance, a gdyby zależałoby to od organu prowadzącego to z pewnością  tej szkoły 

już by nie było;                                                                                                            

-nie mamy żadnego pomysłu na naszą wieś, bo jeśli chcemy nastawić się na 

turystykę to niestety nie mamy żadnej restauracji, a lokal po wcześniejszej kawiarni 

nadal stoi pusty i nikt już nie zabiega o jego zbycie;  -rowerzyści, którzy przyjeżdżają 

do Srokowa, opierają swoje rowery o ławki, ponieważ nie ma miejsca, w którym 

mogą je postawić;                                             -jeśli chcemy być miejscem 

przyjaznym dla ludzi starszych to powinniśmy mieć np. podjazd dla osób 

niepełnosprawnych pod apteką, a tego nadal nie ma ponieważ konserwator zabytków 

nie wyraził zgody na jego wybudowanie.                              Radna uważa, że 

gdyby wskazane przez nią zastrzeżenia zostały usunięte byłaby pierwszą osobą, która 

zagłosuje za podwyższeniem wynagrodzenia dla wójta. W tym przypadku analizując 

ostatnie cztery lata pracy Wójta, nie widzi żadnych podstaw, aby zmienić swoje 

zdanie.  

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że jeśli chodzi o likwidację szkół to nie jest ich 

zwolennikiem, a jeśli już to raczej realistą ponieważ jeśli w tej szkole nie będzie dzieci 

to nie będzie też dla kogo jej utrzymywać. Jeśli chodzi o wysokość wynagrodzenia to 

radnego nie interesuje który z wójtów i ile zarabia, a wszelkiego rodzaju targi w tym 

temacie uważa za czysty populizm. Takie wypowiedzi ze strony radnych wysłuchuje      

z zażenowaniem i jest mu wstyd, że jest ich świadkiem. Radny powiedział, że został 

przedstawiony projekt uchwały wraz z uzasadnieniem i wnioskiem nad którym należy 

się pochylić. Zamiast tego zastanawiamy się nad tym czy konserwator zabytków 

wyraził zgodę lub nie na wybudowanie podjazdu przy aptece dla osób 

z niepełnosprawnością, a przecież wszyscy doskonale wiedzą, że takiej zgody nie 

otrzymaliśmy. W takim przypadku nie należy robić z tego jakiegoś zarzutu dla 

urzędników, że takie a nie inne stanowisko ma ktoś inny i od nas nie zależy, a na 

dodatek ma prawo podjąć taką decyzję. Dodatkowo jakiekolwiek działania w tym 

zakresie byłyby samowolą, która musiałaby być usunięta i przywrócona do 

poprzedniego stanu, to jeszcze należałoby zapłacić karę. Jeśli chodzi o kompleks 

rekreacyjny w Leśniewie i po wysłuchaniu osób korzystających z tego miejsca to w 

rezultacie można wystawić ocenę pozytywną. To, że nie ma kąpieliska to nie znaczy, 

że nie ma plaży ponieważ jest tam plaża wysypana piaskiem, z której korzysta duża 

liczba naszych mieszkańców i nie tylko. Jeśli to kąpielisko powstanie to będzie 

dobrze, ale wobec obecnie obowiązujących przepisów prawa pada pytanie czy gmina 

w ogóle będzie chciała podejmować się prowadzenia kąpieliska? Tak naprawdę 

należy się poważnie zastanowić czy należy podejmować takie czynności  ponieważ 

później może się okazać, że nie będzie nas stać na prowadzenie badań, na 

obowiązkowe wyposażenie w sprzęt, ratowników i wiele innych czynników 

potrzebnych do prawidłowego funkcjonowania kąpieliska. Wypowiedzi turystów na 

temat obecnej obsługi kąpieliska, a mianowicie, że osoby tam pracujące są 

przyjazne, pomocne, a atmosfera panująca na kompleksie sprzyja przyciąganiu do 

nas kolejnych klientów nawet przez osoby, które wcześniej u nas 
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wypoczywały.Takiego stanu rzeczy nie należy nazywać porażką. W ocenie radnego 

kompleks rekreacyjny zyskuje i będzie zyskiwał na uwadze potencjalnych 

użytkowników i niedługo trzeba będzie się zastanowić nad zwiększeniem miejsc 

kempingowych ponieważ zaraz będzie nam ich brakować. Reasumując radny nie 

chciałby ustalać czyjegoś wynagrodzenia poprzez porównanie ponieważ jest to czysty 

populizm. Skoro Wójt Gminy Srokowo uzyskał 27 krotnie absolutorium również o 

czymś świadczy zwłaszcza, że jest to jego koniec kariery zawodowej. Nie powinniśmy 

patrzeć tylko na rzeczy wykonane od ostatnich wyborów parlamentarnych z 

określeniem, że to co jest teraz jest dobre, a wszelkie wcześniejsze działania były złe 

i szkodliwe – radny wierzy w to, że wśród radnych obecnej kadencji nie ma takich 

osób. 

Radna Ewa Dudek powiedziała, że ona również nie interesuje się tym kto, gdzie 

i w jakiej wysokości ma zarobki. Radna podkreśliła, że podczas obecnej kadencji 

analizując wszelkie wydatki oglądamy każdą wydawaną złotówkę przy czym chcąc ją 

na jakiś cel wydać zawsze słyszymy, że jest to ogromna kwota. Jeszcze niedawno 

podczas omawiania poprzedniego punktu porządku obrad zadawaliśmy pytania co 

zrobimy jeśli nie spłacimy zaciągniętych kredytów? Podczas poprzedniej komisji 

radna podkreślała, że nie jest przeciwna podwyższeniu poborów dla Pana Wójta, ale 

nie aż tak dużej.  Radna powiedziała, że podczas posiedzenia komisji zaproponowała, 

aby przemyśleć tą propozycję, ale jak widać nikt radnych nie słucha. Jak wiadomo na 

tą chwilę nie mamy środków aż tak dużo, aby było nas stać na taki krok zwłaszcza, 

że nie jesteśmy bogatą gminą.  Każdy z radnych przygotowując się do sesji 

najprawdopodobniej podjął już decyzję jak będzie głosował podczas podejmowania 

uchwały. 

Radny Piotr Dziadoń wyjaśnił, że on nie porównywał zarobków wójtów, ale 

odpowiedział Pani Skarbnik na rzeczy na które ona zwróciła uwagę, a mianowicie, że 

wszyscy wójtowie mają maksymalne wynagrodzenia, a przecież takie kwoty nie 

obowiązują. 

Radna Regina Wieczorek powiedziała, że należy przyznać, że w ostatnich latach 

wykonano sporo inwestycji, w które były zaangażowane również środki z funduszy 

sołeckich, które w przeciwnym razie byłyby niewykorzystane co świadczy o tym, że 

we wspomnianych działaniach zdecydowanie można znaleźć również rzeczy 

pozytywne, a nie tylko złe. 

Radna Agnieszka Gajowniczek przypomniała Radnej Reginie Wieczorek, że około dwa 

lata temu wpłynął wniosek o likwidację funduszy sołeckich, a więc powinno się teraz 

zadać pytanie na ile jest to sukces naszej Pani Sołtys. 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że w każdej pracy                    

z jednej strony można wykazać minusy, ale i również plusy. Niewątpliwie                         

w przypadku Wójta Gminy Srokowo można wskazywać wiele pozytywnych aspektów 

jego działań, które rzutują na całość pracy, która jest pozytywnie postrzegana  przez 
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nasze społeczeństwo. Łatwo jest pracować w gminie, która posiada duże dochody                  

i gdy wystarcza na wszystkie rzeczy, które chciałoby się wykonać. Trudniej jest 

dokonać coś nowego i większego jeśli ma się do czynienia ze skromnym budżetem                  

w małym samorządzie. Nie mniej jednak mamy wiele rzeczy, którymi możemy się 

pochwalić i które zostały wykonane poprzez wybudowanie lub wyremontowane co 

jest zauważalne wśród osób z zewnątrz. Wcześniejsza propozycja podwyżki dla Wójta 

Gminy Srokowo opiewała na kwotę 1064 zł, które ujęto w budżecie gminy na 2018 

rok, ale ze względu na wejście w życie nowych przepisów nie można tego uczynić. 

Przewodniczący Rady Gminy uważa, że za przepracowanie na stanowisku wójta 

nieprzerwanie 27 lat radni powinni to uszanować i podjąć tą uchwałę.  

Przewodniczący zaproponował przegłosowanie uchwały o ustalenie wynagrodzenia 

dla Wójta Gminy Srokowo  w formie przedstawionej radnym czyli z ujęciem 

podwyższenia wynagrodzenia o 585 zł brutto z wyrównaniem od dnia 1 stycznia 2018 

roku.  

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskiwobecbraku dalszej 

dyskusji poprosił Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Srokowo Reginę Wieczorek  o 

odczytanie projektu uchwały nr LIII/284/18 Rady Gminy Srokowoz dnia  24 lipca2018 

r. w sprawieustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo,a następnie poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 

Rada Gminy Srokowo w obecności 11 radnych większością głosów  –                      

6 gł. „za”,  4 gł. „przeciw”,   1 gł. „wstrzymujących się”  podjęła uchwałę                                 

Nr LIII/284/18 Rady Gminy Srokowo  z dnia 24 lipca2018 r.  w sprawie 

ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Srokowo. 

Uchwała stanowi załącznik nr 8 do protokołu. 

Radni głosujący „Za” podjęciem uchwały: 

1.Dwulat Małgorzata 

2.Kamiński Aleksander 

3.Mościcki Krzysztof 

4.Obolewicz Waldemar 

5.Prawecki Wojciech 

6.Wieczorek Regina 

 

Radni głosujący „Przeciw” podjęciu uchwały: 

1.Dudek Ewa 

2.Dziadoń Piotr 

3.Gajowniczek Agnieszka 

4.Mróz Krzysztof 

 

Radni głosujący „Wstrzymujący się” przy podjęciu uchwały: 

1.Żejmo Katarzyna 
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Przewodniczący Rady Gminy zamknął pkt 6.2, a następnie przystąpił do realizacji                     
pkt 7 porządku obrad. 

Pkt 7. 
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskiw związku z brakiem 

interpelacji i zapytań radnychzamknął punkt 7 i przystąpił do realizacji punktu 8 

porządku obrad. 

 
 
Pkt 8. 
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Przewodniczący Rady Gminy Srokowo Aleksander Kamińskipoprosił o składanie 

wniosków, informacji i oświadczeń. 

1.Radna Agnieszka Gajowniczek powiedziała, że podczas podejmowania uchwały                

w sprawie zmiany budżetu Gminy Srokowo na 2018 rok rozmawiano o płatnościach 

dotyczących naszej ostatniej inwestycji. W związku z tym zapytała kiedy nastąpił 

termin zakończenia robót będących przedmiotem tej umowy? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że procedury odbioru zostały 

rozpoczęte w dniu 2 lipca, a zakończono je w dniu 16 lipca 2018 r.  

Radna Agnieszka Gajowniczek zapytała czy w związku z nieterminowym wykonaniem 

umowy możemy spodziewać się naliczenia jakiś kar? 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski odpowiedział, że nie. 

Dyskusja poza protokołem. 

2.Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński powiedział, że w dniu dzisiejszym 

odbyło się spotkanie sołtysów, na którym omawiano sprawę przygotowania wieńców 

dożynkowych przez poszczególne sołectwa. Dożynki Gminne są planowane na dzień 

16 września podczas których będzie rozgrywany konkurs wsi. Dożynki Powiatowe 

odbędą się w Reszlu w dniu 23 września 2018 r., podczas którego odbędzie się 

konkurs na najładniejsze stanowisko promujące swoją gminę. Wszelkie konkursy 

będą nagradzane nagrodami pieniężnymi lub rzeczowymi. 

3.Radny Piotr Dziadoń poprosił o zamieszczenie na naszej stronie internetowej 

poradnika dla rolników w związku z pojawiającymi się ogniskami Afrykańskiego 

Pomoru Świń. Chodzi o to, aby przekazać rolnikom w jaki sposób mogą się 

zabezpieczyć i co mogą zrobić, aby uniknąć wszelkich strat. 

Zastępca Wójta Gminy Marek Olszewski powiedział, że na naszej stronie jest 

umieszczona informacja, która została przygotowana przez weterynarię, ale zostanie 
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umieszczona w bardziej dostępnym miejscu tak, aby nie było problemu z jej 

odszukaniem. W podanych materiałach są również druki do pobrania oraz ulotki ze 

wskazanymi środkami bezpieczeństwa. 

4.Radna Regina Wieczorek powiedziała, że dowiedziała się iż wszelkie koszty 

związane z pomorem ponosi właściciel gruntu, na którym znaleziono zakażone 

zwierzę.    

Radny Krzysztof Mościcki powiedział, że w tym przypadku jest to przedmiot wielu 

kontrowersji ponieważ weterynaria stosuje przepisy o ochronie zwierząt, które 

mówią, że koszty utylizacji na drogach publicznych ponosi zarządca drogi,                          

w przypadku działek, gruntów rolnych itd. są to właściciele lub zarządcy danej 

nieruchomości. Sprzecznością również jest to, że ustawa o ochronie zwierząt odnosi 

się do zwierząt domowych, a zwierzyna w stanie dzikim jest własnością Skarbu 

Państwa. W tym momencie Inspekcja Weterynaryjna reprezentująca Skarb Państwa 

jest odpowiedzialna za zwalczanie chorób zakaźnych co oznacza, że powinna przejąć 

na siebie obowiązek ponoszenia kosztów utylizacji padliny.   

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński w związku z brakiem dalszych 

wniosków, informacji i oświadczeń zamknął punkt bieżący, a następnie przystąpił do 

realizacji ostatniego punktu porządku obrad. 

 

Pkt 9. 

Zakończenie obrad LIII sesji Rady Gminy Srokowo. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Aleksander Kamiński wypowiadając formułę            

„Wobec wyczerpania porządku obrad zamykam posiedzenie LIII sesji Rady Gminy 

Srokowo”  po czym o godz. 15.30zamknął obrady sesji. 

 
Na tym protokół zakończono i podpisano. 
 
Zgodnie z § 45 ust.2 Statutu Gminy Srokowo przebieg sesji został zarejestrowany, a zapis jest przechowywany 
do czasu przyjęcia protokołu przez radę. 
 
Protokół obejmuje17stron i 8 załączników. 

 
 
 
 
 Przewodniczący Rady GminySrokowo 

Aleksander Kamiński 

 
 
 
 
 
 
 
Protokół sporządziła:   
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Olga Szostek 


